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Transfer Gregoire Defrela to telenowela, która rozkręciła się na dobre w

ostatnich dniach i trwać będzie zapewne do ostatnich godzin sesji

transferowej. Na temat pogłosek wypowiedział się, dla Sky Sport, CEO

Sassuolo, Giovanni Carnevali.

- Chcemy kontynuować grę do końca sezonu z obecnymi graczami, nie chcemy się

pozbywać naszych najlepszych piłkarzy. Tego pragnie kierownictwo, sezon jest długi

i chcemy iść przed siebie z piłkarzami, których mamy dziś tutaj. Czekamy na

zobaczenie oferty Romy, ocenimy ją w momencie, w którym wpłynie, do tej pory nie

wpłynęła. Mamy bardzo dobre relacje z Romą i wysłuchanie ich będzie

przyjemnością. Oferta z takiego klubu jak Roma będzie wielkich zaszczytem, jednak

naszą wolą pozostaje zatrzymanie naszych graczy. Defrelowi nie jest łatwo być

rozpraszanym przez plotki, jednak jest profesjonalistą i trenuje na sto procent. Brak

całkowitego zamknięcia się przed Romą jest właściwy. Właściwym jest usiąść i

wysłuchać oferty. W przypadku Defrela mówi się o Romie, ale są też inne kluby nim

zainteresowane. Chcą go zespoły z innych lig, jednak naszą wolą jest

kontynuowanie gry z naszymi graczami. Roma ma interesujących młodych i

możemy również to rozważyć.
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